
Z Á P I S N I C A
             

z  27.  zasadnutia obecného zastupiteľstva  v  Joviciach

konaného   dňa   13.12. 2021

Prítomní :                     Ildikó Lukacsová -  starostka obce
                     Poslanci :  Vlastimil  Demjan,  František Barci, Ing. Štefan Tisza
                                       Ing. Andrea Albertová,   
Neprítomní:                 Ján Gebe, Tibor Albert, Martin Dobos
Ďalší prítomní :           Ing. Ondrej Bartuš, hlavný kontrolór, Andrea Farkašová  zam.     
Verejnosť:                    -

PROGRAM:      

1.  Otvorenie, schválenie programu
2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
3.  Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia
4.  Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2023-
     2024 a k návrhu rozpočtu obce na rok 2022
5.  Žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 2022
     - Občianske združenie Andreas Cházár Jovice
     - Rímskokatolícka cirkev farnosť Krásnohorské Podhradie
6.  Rozpočet na roky 2022-2024 - schválenie
7.  Referát starostky
8.  Rôzne

         9.  Záver
        

  1.  Otvorenie , schválenie programu

Zasadnutie   obecného zastupiteľstva otvorila a viedla pani Ildikó Lukacsová starostka  obce.  
Na začiatku privítala poslancov obecného zastupiteľstva  a ostatných  prítomných. Starostka 
obce  konštatovala, že  poslanci na zasadnutie boli pozvaní písomne a včas. Z celkového 
počtu 7 poslancov boli  4  prítomní , poslanec Dobos Martin a Gebe Ján sa ospravedlnili za 
neprítomnosť a poslanec Albert Tibor neoznámil dôvod neprítomnosti. Obecné zastupiteľstvo 
bolo spôsobilé rokovať a uznášať sa.

Starostka obce  prítomných oboznámila s návrhom programu zasadnutia a navrhla doplniť 
jeden bod "Žiadosť o odpredaj pozemku" od pána  Ladislava Pogánya.

K návrhu neboli vznesené žiadne pripomienky.



Uznesenie č.  179 /2021

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice  schvaľuje  návrhu programu zasadnutia  po doplnení
nového bodu

1.  Otvorenie, schválenie programu
2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
3.  Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia
4.  Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2023-
     2024 a k návrhu rozpočtu obce na rok 2022
5.  Žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 2022
     - Občianske združenie Andreas Cházár Jovice
     - Rímskokatolícka cirkev farnosť Krásnohorské Podhradie
6.  Rozpočet na roky 2022-2024 - schválenie
7.  Žiadosť o odpredaj pozemku
8.  Referát starostky
9.  Rôzne

         10. Záver
        

Hlasovanie:  

Za: 4  Vlastimil Demjan,  Ing. Tisza Štefan
 Ing. Andrea Albertová, František Barci

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3 Ján Gebe,  Tibor Albert,  Martin Dobos

Uznesenie bolo prijaté.

  2.  Určenie  zapisovateľa a overovateľov zápisnice

Následne určila zapisovateľku  Andreu Farkašovú. Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: 
Ing. Štefan Tisza a Vlastimil Demjan, hlasovalo sa.

Uznesenie č.  180 / 2021

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice za overovateľov zápisnice zvolilo Ing. Štefana Tiszu  a
Vlastimila Demjana.
Hlasovanie:  

Za: 4  Vlastimil Demjan,  Ing. Tisza Štefan
 Ing. Andrea Albertová, František Barci



Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3 Ján Gebe,  Tibor Albert,  Martin Dobos

Uznesenie bolo prijaté.

3.    Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia
  
Starostka obce  vykonala kontrolu  plnenia uznesení č. 171-178 /2021  zo zasadnutia dňa  
22.11.2021. 
Uznesenie č.174/2021 je splnené a dneska sme dostali aj rozhodnutie katastrálneho odboru na 
vklad.  
K uzneseniu č. 175/2021 informovala poslancov, že kontaktovala pána Wirtha zo spoločnosti 
Grep Slovakia, s.r.o., ktorý po kontrole  zistil, že  na parc.č. 1213/1  je nutné osadiť aspoň  
jeden stĺp verejného osvetlenia a vymeniť svietidlá za silnejšie. Celkové náklady za svietidlá, 
stĺ a prácu by boli cca do 2500 eur. 
K uzneseniu č. 176/2021 dodala, že pán Ing. Jaroslav  Palacko vytýčil komunikáciu na parcele
č. 1213/1 následne podklady boli doručené dopravným projektantom pánovi Ing. Bérešovi na 
vypracovanie PD.

Uznesenie č. 181 /2021

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice v súlade §11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom
zriadení v z.n.p. berie na vedomie správu  o kontrole  plnenia  uznesení č. 171-178 /2021 zo
dňa  22.11.2021.

Hlasovanie:  

Za: 4  Vlastimil Demjan,  Ing. Tisza Štefan
 Ing. Andrea Albertová, František Barci

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3 Ján Gebe,  Tibor Albert,  Martin Dobos

Uznesenie bolo prijaté.



4.   Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2023-

     2024 a k návrhu rozpočtu obce na rok 2022

Kontrolór obce prečítal stanovisko k návrhu viacročného rozpočtu obce, ktoré je v súlade so 
zákonom č.582/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov v z.n.p.  a stanovisko k návrhu rozpočtu obce na rok 2022.

Poslanci k tomu nemali žiadne pripomienky.

Uznesenie č.  182 /2021

Obecné zastupiteľstvo v Joviciach:

1.  konštatuje  ,  že hlavný kontrolór  predložil  Obecnému zastupiteľstvu v Joviciach
stanovisko k návrhu rozpočtu Obce Jovice na rok 2022 a na obdobie 2023 a 2024 pred
jeho  prerokovaním  a schválením  OZ  v súlade  s  §  18f  ods.  1  písm.  c)  zákona  č.
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení. 
2.  berie na vedomie   stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu na rok 2022
a návrh rozpočtu na obdobie 2023 a 2024 ktorý odporúča OZ v Joviciach schváliť. 

   

Hlasovanie:  

Za: 4  Vlastimil Demjan,  Ing. Tisza Štefan
 Ing. Andrea Albertová, František Barci

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3 Ján Gebe,  Tibor Albert,  Martin Dobos

Uznesenie bolo prijaté.

5.  Žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 2022
     - Občianske združenie Andreas Cházár Jovice

              - Rímskokatolícka cirkev farnosť Krásnohorské Podhradie

Starostka predložila žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce na rok 2022 od OZ Andeas Cházár na
sumu 1000 eur, ktorá žiada financie na XIV. Pamätnú túru  a na nové vchodové dvere  na
pamätnú  izbu  A.  Cházára.  A  žiadosť  Rímskokatolíckej  cirkvi  farnosť  Krásnohorské
Podhradie, ktoré žiada o dotáciu vo výške 1000 eur na výmenu okien na kostole. 
Ing. Tisza Š. – žiadatelia majú vysporiadané predchádzajúce dotácie? 



Starostka –  poskytnuté dotácie z rozpočtu obce boli v termíne zúčtované. 
Poslanci k žiadostiam nemali námietky a uzniesli sa.
 
Uznesenie č.  183 / 2021

Obecné zastupiteľstvo v Joviciach schvaľuje žiadosť Občianskeho združenia Andreas
Cházár Jovice o poskytnutie dotácie z rozpočtu Obce Jovice na rok 2022.

Hlasovanie:  

Za: 4 Ing. Andrea Albertová,  František Barci, Vlastimil Demjan, 
Štefan Tisza

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri hlasovaní : 3 Tibor Albert, Martin Dobos, Ján Gebe

Uznesenie č.  184 /2021

Obecné zastupiteľstvo v Joviciach schvaľuje žiadosť Rímskokatolíckej cirkvi farnosť
Krásnohorské Podhradie  o poskytnutie dotácie z rozpočtu Obce Jovice na rok 2022.  

 

Hlasovanie:  

Za: 4  Vlastimil Demjan,  Ing. Tisza Štefan
 Ing. Andrea Albertová, František Barci

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3 Ján Gebe,  Tibor Albert,  Martin Dobos

Uznesenie bolo prijaté.

6.  Rozpočet na roky 2022-2024 - schválenie
Návrh rozpočtu dostali poslanci na preštudovanie. Návrh je vypracovaný v členení na  úrovni



hlavnej kategórie ekonomickej klasifikácie a rozpočtovej klasifikácie. Návrh bol zverejnený
dňa 23.11.2021. 
Starostka obce informovala poslancov, že Ministerstvo financií SR zverejnilo výnos prevodu 
dane z príjmov fyzických osôb do rozpočtov miest a obcí na rok 2022.  Obec Jovice má 
dostať 248 395,- € , preto v príjmovej časti v položke potrebné zvýšiť navrhovanú sumu  
o 16 000,- €.  Výdavková časť rozpočtu sa navýši o 2000 eur na žiadané dotácie pre dvoch 
žiadateľov.
Poslanci nemali žiadne pripomienky a uzniesli sa.

Uznesenie č. 185 /2021

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice po:
a)  schvaľuje  prebytkový rozpočet  Obce Jovice na rok 2022  bez výhrad v celkovej výške
príjmov  356 090,- €  výdavkov  339 475,-  € a vzali na vedomie viacročný rozpočet na roky
2023 – 2024.

b)  v súlade s §4 ods. 5 č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách  územnej samosprávy v 
z.n.p. súhlasí s neuplatňovaním  programov v rozpočte Obce Jovice od návrhu rozpočtu na 
rok 2022   

Hlasovanie:  

Za: 4  Vlastimil Demjan,  Ing. Tisza Štefan
 Ing. Andrea Albertová, František Barci

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3 Ján Gebe,  Tibor Albert,  Martin Dobos

Uznesenie bolo prijaté.

7.  Žiadosť o odpredaj pozemku

Starostka prečítala žiadosť o predaj pozemku č. p. 1 133 vo vlastníctve obce Jovice, ktorú
doručil pán Pogány Ladislav z Rožňavy. Najprv bol na obecnom úrade osobne s otázkou, či
na parcele v jeho vlastníctve na ulici Mlynskej môže postaviť tri rodinné domy. 
Ing. Tisza - obec by mohla dať vyhotoviť odborníkom smernicu na výstavbu súkromných
IBV, aby sa predišlo problémom
Starostka - Okresný úrad Košice pozemkový odbor navrhol, aby obec pri vydávaní stanovísk
na súkromné IBV brala  ohľad aj  na susedné parcely,  aby majitelia  susedných pozemkov
výstavbou neboli poškodení
Pán Demjan - obec aj doteraz nepredávala obecné pozemky pri potoku, preto nebudeme robiť
výnimky
Poslanci trvali na tom, že pozemky pri potoku obec nepredáva a uzniesli sa.



Uznesenie č. 186 /2021

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice zamieta žiadosť Ladislava Pogánya , bytom Rožňava, 29.
augusta  č.4  o predaj pozemku parc.č. 1133.

     

Hlasovanie:  

Za: 4  Vlastimil Demjan,  Ing. Tisza Štefan
 Ing. Andrea Albertová, František Barci

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3 Ján Gebe,  Tibor Albert,  Martin Dobos

Uznesenie bolo prijaté.

8.    Referát starostky

 po kontrole dodatku k zmluve na odvoz komunálneho odpadu som konštatovala, že
údaje v ňom o množstve odvážaných kuka nádob sú presné

 prebehol  predbežný audit  účtovníctva  za  tretí  štvrťrok 2021,  kde  audítor  navrhuje
položku  "parkovisko  pri  cintoríne"  odpísať  ako  zmarenú  investíciu  a   navrhuje
odpísanie nedoplatkov za miestne dane za zosnulé osoby, ktoré sa nedajú vymáhať
spolu vo výške 123,74 €

Uznesenie č. 187 /2021

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice  schvaľuje odpis účtovnej položky 042 13 z hlavnej knihy
„ Parkovisko pri cintoríne“  ako zmarenú investíciu v hodnote 1 266,33 

Hlasovanie:  

Za: 4  Vlastimil Demjan,  Ing. Tisza Štefan
 Ing. Andrea Albertová, František Barci

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri 3 Ján Gebe,  Tibor Albert,  Martin Dobos



hlasovaní :

Uznesenie č.  188 /2021

Obecné  zastupiteľstvo  Obce  Jovice   schvaľuje  odpis  nevymáhateľných  pohľadávok  za
nedoplatky miestnych daní a poplatkov  po zosnulých daňovníkoch vo výške  123,74 €. 
     

Hlasovanie:  

Za: 4 Ing. Andrea Albertová,  František Barci, Vlastimil Demjan, 
Štefan Tisza

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3 Tibor Albert, Martin Dobos, Ján Gebe

Uznesenie bolo prijaté.

 Mikuláš v obci dopadol skvele, deti sa tešili
 ohľadom kúpi pozemkov pod ihriskom nenastali  žiadne zmeny, nikto sa neozval a

nezmenil názor. Ing. Tisza - treba začať s odkupovaním pozemkov od tých vlastníkov,
ktorí s predajom súhlasili

 projekt  na  prestavbu  obecného  úradu  nevyhovuje  výzve,  ktorá  je  momentálne
zverejnená, jej prepracovanie by predstavovala pre obec vysokú finančnú záťaž cca 
20 000 eur a aj tak by sme nemali istotu, či financie získame. Bude vyhlásená nová
výzva, kde by projekt mohol uspieť. budova je v zlom stave, bude nutné ju čím skôr
rekonštruovať, dodávateľ prác zatiaľ nie je vysúťažený.

 Gebe Silvester opäť podal trestné oznámenie na starostku obce ohľadom kostola, ktorá
sa  neustále  opakuje  dookola.  Kvôli  jeho  neustálej  šikane  zamestnankyne  obce  v
oblasti  stavebníctva,  podala  pani  Ing.  Walentinová  výpoveď  ku  koncu  decembra.
Keďže  v  tejto  oblasti  je  málo  odborníkov,  o  pomoc  som požiadala  Okresný  úrad
Košice, odbor výstavby.

 ohľadom  žiadosti  pána  Ing.  Alberta  Tomáša  o  doplnenie  verejného  osvetlenia  na
parcele vedúcej k jeho rodinnému domu navrhujem na základe cenovej ponuky od
pána Wirtha zo spoločnosti Grep Slovakia osadiť jeden nový stĺp so svietidlom do
zákruty a vymeniť zvyšné dve svietidlá na silnejšie
Ing. Albertová - navrhujem odmontovať svietidlo  osvetľujúce súkromný pozemok na
parcele č. 315/1 v súkromnom vlastníctve a využiť ho pri p. Albertovi.
Poslanci v mapke zistili , že na spomínanom pozemku sú dve svietidlá a súhlasili , aby
svietidlo vzadu bolo odmontované. Verejnosť ten úsek nepoužíva je tam zákaz. 

Uznesenie č.  189/2021



Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice  súhlasí  s osadením  1  ks stĺpu verejného osvetlenia
s lampou na parcele č. 1213/1 a výmenou 2 ks existujúcich svietidiel cez dodávateľa Grep
Slovakia, s.r.o. 
   
Hlasovanie:  

Za: 4 Ing. Andrea Albertová,  František Barci, Vlastimil Demjan, 
Štefan Tisza

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3 Tibor Albert, Martin Dobos, Ján Gebe

Uznesenie bolo prijaté.

9. Rôzne

Kontrolór obce:

 predložil  plán  kontrol  na  1.  polrok  2022.  Poslanci  nemali  žiadne  pripomienky  a
uzniesli sa.

Uznesenie č.  190 /2021

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice  schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra
na   I. polrok 2022.
     

Hlasovanie:  

Za: 4  Vlastimil Demjan,  Ing. Tisza Štefan
 Ing. Andrea Albertová, František Barci

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3 Ján Gebe,  Tibor Albert,  Martin Dobos

Uznesenie bolo prijaté.

 prečítal správu z kontroly odvodov a daní z príjmov za I. polrok 2021



Poslanci k tomu nemali žiadne pripomienky

Uznesenie č.  191 /2021

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice  berie na vedomie finančnú kontrolu Správu č.3 kontrola
výkazov do zdravotných poisťovní , sociálnej poisťovne a prehľadov na daňový úrad za prvý
polrok 2021.
     

Hlasovanie:  

Za: 4  Vlastimil Demjan,  Ing. Tisza Štefan
 Ing. Andrea Albertová, František Barci

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3 Ján Gebe,  Tibor Albert,  Martin Dobos

Uznesenie bolo prijaté.

 upozornil na potrebu zmeny VZN o ubytovaní, nakoľko nastala zmena v zákone

Starostka -  pán  Kiss  žiada o vydanie  nového súhlasu o plánovanom súkromnom IBV na
základe novo predloženého geometrického plánu. Poslanci geometrický plán preštudovali a
rozhodli o zrušení uznesenia č. 147/2021 zo dňa  21.6.2021.

Uznesenie č.  192 /2021

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice  :

1. ruší uznesenie č. 147/2021 zo dňa 21.6.2021
2. berie na vedomie delenie pozemkov pani Eriky Ehrismann  zo zámerom výstavby

rodinných domov  podľa predloženého Geometrického plánu č. 46933239-41/2021 zo
dňa  25.06.2021  vyhotovený  Ing.  Jaroslavom  Palackom,  049  24,  Gočovo  131
s podmienkou, že investor zabezpečí výstavbu všetkých potrebných inžinierskych sietí
vrátane prístupovej cesty.
     

Hlasovanie:  

Za: 4  Vlastimil Demjan,  Ing. Tisza Štefan
 Ing. Andrea Albertová, František Barci

Proti:  0



Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3 Ján Gebe,  Tibor Albert,  Martin Dobos

Uznesenie bolo prijaté.

Starostka v krátkosti vyhodnotila rok 2021, poďakovala za celoročnú spoločnú prácu a
navrhla odmeny poslancom OZ vo výške 100 € na osobu, zástupcovi starostu obce 150
€ a kontrolórovi obce odmenu vo výške 10 % z mesačného platu na dvanásť mesiacov
v roku 2021.

Ing. Tisza  navrhol  starostke zvýšiť plat o 15% za mesiac december 2021. 

Uznesenie č.  193 /2021

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice schvaľuje :
 a)  pre hlavného kontrolóra v súlade  § 18c ods.5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení
      v znení neskorších zmien a doplnkov odmenu  vo výške  10 %  z mesačného platu na
      dvanásť mesiacov v roku 2021.  

b)   zvýšenie platu starostu obce o 15% za mesiac december 2021, v zmysle §4 ods.2 zákona
č. 
      253/1994 Zb. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov
miest
      v znení neskorších zmien a doplnkov.

c)   pre zástupcu starostu jednorazovú odmenu v zmysle Zásady odmeňovania predstaviteľov
      volených orgánov  obce Jovice časť 2. §5 ods.1 vo výške 150,- EUR. 

c)  pre poslancov Obecného zastupiteľstva  jednorazovú  mimoriadnu odmenu v zmysle 
     Zásady odmeňovania predstaviteľov volených orgánov obce Jovice časť 2. §4 ods.3. vo 
     výške  100,- EUR.
     
Hlasovanie:  

Za: 4  Vlastimil Demjan,  Ing. Tisza Štefan
 Ing. Andrea Albertová, František Barci

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0



Neprítomní pri 
hlasovaní :

3 Ján Gebe,  Tibor Albert,  Martin Dobos

Uznesenie bolo prijaté.

Starostka  predložila  poslancom  žiadosť  Kataríny  Farkas  o  povolenie  montáže  vlastného
vodomeru v Hostinci Slniečko, nakoľko výška stočného vypočítaná podľa zákona je podľa nej
nespravodlivá a privysoká. Obec jej žiadosti nevyhovela a s odpoveďou  naďalej nesúhlasí. 

Poslanec Barci -  výpočet stočného je nespravodlivý,  krčma nemá takú spotrebu, keďže je
zatvorená kvôli covidu. Kúpime vlastný vodomer aj namontujeme a  zo strany obce hoci kedy
to môže niekto kontrolovať. 
Ing. Tisza - nie je problém v odpustení poplatkov, len treba podať žiadosť. S namontovaním
vodomeru nesúhlasím. 

Ing.  Albertová  –  vodomer  by  mal  byť  majetkom prevádzkovateľa  vodovodu,  nevyhnutná
podmienka, aby vodomer meral správne,  aby bol inštalovaný správne a meradlo musí splňať
podmienky v zmysle platnej legislatívy. Viem to lebo aj v práci s tým mám skúsenosť. 
Starostka - vodovod v obci nemáme, všetci využívajú vlastnú studňu. Obecné zastupiteľstvo
sa rozhodlo, že množstvo odvedenej vody bude paušalizované v zmysle vyhlášky  č. 397/2003
Z.z.  doplnenou  vyhláškou  209/2012  Z.z.  alebo  technickým výpočtom.  Ja  nevidím dôvod
zmeniť  teraz  celý  systém  nakoľko  napojenosť  v obci  je  na  úrovni  cca  45%.  Zavedenie
vodomerov je finančne náročné a museli by sme zaťažiť aj domácnosti nielen podnikateľov.
Obec odpustí poplatky na základe žiadosti, tak ako tu už bolo aj minulý rok, nevidím v tom
problém, keď dôvodom je pandémia. Vodomer by mal význam v tom prípade, ak by v obci
bola vodovod. 
Poslanec Demjan - nemôžeme robiť výnimky a zaviesť rôzne merania aj výpočty. 
Poslanec Barci - potom podám žiadosť o odpustenie na všetky poplatky.

11.  Záver

Zasadnutie ukončila a prítomným  poďakovala za účasť Ildikó Lukacsová, starostka obce.

Ildikó Lukacsová                                  Overovatelia                           Podpis
  starostka  obce
        
...................................                           Ing. Štefan Tisza                             ..............................
 
                                                              Vlastimil Demjan     ..............................

 V Joviciach dňa : 13.12.2021
Zapísala: Andrea Farkašová


